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خبـر مدیرکل پست استان فارس:
افزایش چشمگیر ترافیک مرسولات وارده پستی به استان فارس در ایام کرونا

وارده  مرسولات  ترافیک  چشمگیر  افزایش  از  فارس  استان  پست  مدیرکل 
پستی به استان فارس در ایام کرونا خبر داد.

 به مناسبت هفته ارتش با فرمانده ارشد آجا در استان های فارس و کهگیلویه 
و بویراحمد دیدار کرد.

استان  پست  کل  اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، مهدی آزادی به همراه مدیران زیرمجموعه وزارت ارتباطات در استان 
فارس به مناسبت هفته ارتش با سرتیپ ابوالقاسم رضایی فرمانده ارشد ارتش 

در استان های فارس و کهگیلویه و بویراحمد دیدار کرد و ضمن قدردانی از 
دیگر  و  مقدس  دفاع  سال  هشت  طول  در  غیور  ارتشیان  حماسه آفرینی های 
فارس  استان  پست  عملکرد  از  گزارشی  مردم،  به  خدمت رسانی  عرصه های 
ایام  در  فارس  استان  به  پستی  وارده  مرسولات  ترافیک  افزایش چشمگیر  و 

کرونا ارائه کرد.
در ادامه جلسه سرتیپ رضایی ضمن اشاره به قدمت بالا پست، از تلاش های 

پست استان تقدیر و از کیفیت خدمات پستی اعلام رضایتمندی کرد.

ارتقای  اقدامات صورت گرفته و  از  استاندار فارس ضمن قدردانی 
به  نسبت  فارس در طرح نهضت ملی مسکن در سطح کشور  رتبه 
طرح  این  بیشتر  کردن  اجرایی  در  تسریع  خواستار  گذشته  ماه  دو 

مهم ملی شد.
و  راه  وزارت  خبری  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرسازی، )فارس(، محمدهادی ایمانیه، در یکصد و چهلمین جلسه 
شورای مسکن استان گفت: طرح نهضت ملی مسکن حتی المقدور در 
زمین هایی اجرا شود که زیرساخت های آنها آماده باشد تا هزینه های 

تحمیلی به دولت و دستگاه های اجرایی کاهش یابد.
به گفته وی، این طرح می تواند یا در بافت فرسوده شهرها به ویژه در 
شهر شیراز و با زمین هایی که امکانات و تأسیسات به آنها نزدیک 

است اجرا شود.
محمدهادی ایمانیه ادامه داد، دست اندرکاران امر هرچه می توانند در 
جهت ساخت مسکن روستایی کار کنند تا در کنار اقدام قرارگاه 
اشتغال بتوانیم مهاجرت از روستاها را کاهش دهیم و حتی معکوس 

کنیم.

او  بازگرداندن  مهاجرت کرد  از روستا  داشت: کسی که  اظهار  او 
افراد مهاجر به بازگشت به  سخت خواهد بود و تشویق و ترغیب 

روستا نیازمند دو زیرساخت مسکن و اشتغال است.
استاندار فارس، با اشاره به اشتغال ۲۷ هزار نفر در شهرک صنعتی 
شیراز گفت: اگر در نزدیک شهرک صنعتی و منطقه ویژه اقتصادی 
شیراز شهرک مسکونی ساخته شود، هم در کاهش ترافیک و هم 
زمان و هزینه کارکنان این شهرک که ممکن است روزانه مجبور 
باشند برای رسیدن به محل کار کیلومترها طی کنند مؤثر خواهد بود.

استاندار فارس عنوان کرد؛

بازگشت به روستا نیازمند دو زیرساخت مسکن و اشتغال

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز 
خبر داد؛

تشکیل کمیته ایمنی بازار در سازمان 
آتش نشانی شیراز

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز خبر داد؛

تشکیل کارگروه گذر از پیک مصرف برق،
 با محوریت استانداری در فارس

با حضور مدیرعامل شرکت آبفا شیراز صورت گرفت؛

بازدید از پروژه های اجراشده 
در منطقه سیاخ دارنگون

اجرای پروژه آبرسانی به روستاهای بخش سیاخ دارنگون 

با همت گروه های جهادی
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

در توسعه تجارت بین الملل از خام فروشی جلوگیری شود

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس در رابطه 
اهمیت صادرات غیرنفتی، خاطرنشان کرد: بر اساس تأکید مقام معظم 
رهبری در توسعه تجارت بین الملل بایستی از خام فروشی به صورت 

جدی جلوگیری کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عموی صمت استان فارس 
فارس  استان  صادرات  توسعه  کارگروه  اولین  در  ربانی زاده  محسن 
کشور  کلان  سیاست های  شدن  اجرایی  اهمیت  بر  تأکید  با  جلسه 
در حوزه اقتصاد، گفت: نگاه ما در موضوعات مختلف اقتصادی به 
سیاست  اجرایی شدن  زمینه  در  ویژه  به  بالادستی کشور  برنامه های 
نقش  آن  در  محصولات  صادرات  که  بوده  مقاومتی  اقتصاد  ابلاغی 

اساسی دارد.
افزود:  اقتصاد ملی،  اهمیت نقش صادرات در توسعه  وی، در رابطه 
یکی از دستورالعمل های سیاست اقتصاد مقاومتی مربوط به صادرات 
متعدد و  به ظرفیت های  است  است که لازم  نفت و گاز  جایگزین 

متنوع استان فارس نیز توجه شود.
درزمینه  دولت  مداخلات  کاهش  اهمیت  با  رابطه  در  ربانی زاده 
باشد  باید به صورت سیستمی  اقتصاد، گفت: اصلاح فرآیند معمول 
بخش  نیز  اقتصاد  حوزه  به  دولتی ها  ورود  کاهش  با  انتظاراست  و 

خصوصی پیشران بشود.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس در رابطه 

اهمیت صادرات غیرنفتی، خاطرنشان کرد: بر اساس تأکید مقام معظم 
رهبری در توسعه تجارت بین الملل بایستی از خام فروشی به صورت 

جدی جلوگیری کرد.
با  رابطه  در  فارس  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
پایانه  ایجاد  گفت:  و  کرد  اشاره  کارگروه  این  اصلی  دستورکار 
و  اقدامات  ارائه  فسا،  شهرستان  در  کشاورزی  محصولات  صادراتی 
فعالیت های انجام گرفته اتاق بازرگانی در زمینه توسعه و بهره برداری 
مصوبات  پیگیری  همچنین  و  محصولات  صادرات  ملی  میزهای  از 
از  گذشته  سال  در  فارس  استان  صادرات  توسعه  کارگروه  جلسات 
حضور  با  که  بود  نشست  این  در  شده  مطرح  عناوین  اصلی ترین 

مسئولان استانی و شهرستانی برگزار و تصمیم گیری شد.
سال  در  فارس  استان  محصولات  صادرات  میزان  به  اشاره  با  وی 
مبدأ  اساس  بر  فارس در سال ۱۴۰۰  میزان صادرات  افزود:  گذشته، 
گمرکات استان در حدود ۴۲۴ میلیون دلار بوده که نسبت به مدت 
ارزش  اساس  بر  تغییرات  نیز ۹۲ درصد  در سال ۱۳۹۹  مشابه  زمان 
این  حقوقی  و  قانونی  فرآیند  اصلاح  نیازمند  البته  که  است  داشته 
کاهش  و  تجارت  در  تسهیل  با  تا  بوده  گمرک  زمینه  در  موضوع 
ریالی  و  دلاری  ارزش  افزایش  این  نیز  معمول  اداری  تشریفات 
 صادرات کالا البته با اعلام آمار واقعی بر اساس مبدأ تولید، تداوم پیدا 

کند.

با  را  همکاری  بیشترین  تا  هستیم  آماده  گفت:  شیراز  شهرداری 
سرگرمی  و  تفریحی  حوزه  بویژه  مختلف  حوزه های  سرمایه گذاران 

تعریف شده داشته باشیم.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، احسان اصنافی در نشست با اعضای شورای اسلامی شهرستان 
نفر  میلیون  دو  با  شیراز  شهرداری  هزینه  و  درآمد  گفت:  شیراز 
و  بوده  بالا  نیز  هزینه ها  بالاست،  درآمد  که  همانطور  جمعیت، 

مشکلات و مسائل خاص خود را دارد.
وی درخصوص همکاری شهرداری شیراز با شورای اسلامی شهرستان 
از ظرفیت های  باید  این شهرستان گفت:  شیراز و شوراهای اسلامی 
تجربیات  انتقال  آماده  مختلف  در حوزه های  و  استفاده کرد  موجود 

هستیم.
شهردار کلان شهر شیراز با بیان اینکه امکان هزینه کردن شهرداری 
شیراز در خارج از محدوده شهری شیراز وجود ندارد، تصریح کرد: 
انتقال  آتش نشان ها،  آموزش  همچون  مسائلی  در  شیراز  شهرداری 
برای  می تواند  عمرانی  حوزه های  و  پسماند  مدیریت  تکنولوژی 

شوراهای اسلامی شهرهای شهرستان شیراز مفید باشد.
وی با استقبال از سرمایه گذاران در شهر شیراز گفت: آماده هستیم تا 
بیشترین همکاری را با سرمایه گذاران حوزه های مختلف بویژه حوزه 

تفریحی و سرگرمی تعریف شده داشته باشیم.
در  نیز  شیراز  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس  تذروی،  محمدتقی 
و  تعامل  به  نیاز  اسلامی شهرستان شیراز  نشست گفت: شورای  این 

همکاری با شهرداری شیراز دارد.
وی ادامه داد: مساعدت و همکاری شهرداری شیراز با شورای اسلامی 

شهرستان شیراز در قالب تفاهم نامه میسر خواهد شد.
اگر  کرد:  عنوان  همچنین  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
نشود،  ارائه  شیراز  اطراف  بخش های  برای  لازم  امکانات  و  خدمات 

جمعیت به سمت شهر شیراز سرریز خواهد شد.

شهردار شیراز خبر داد؛

شهردار منطقه یک شیراز:

شهردار منطقه یک گفت: بازدیدهای میدانی باعث می شود ظرفیت 
محلات و درخواست های مردمی به شکل دقیق تر مورد رصد قرار 

گرفته شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
یک رستم زاده گفت: بازدیدهای میدانی از محلات محدوده شهرداری 

منطقه یک به منظور رسیدگی به مشکلات مردم انجام می شود.
شهردار منطقه یک اضافه کرد: این بازدیدها با هدف شناسایی نیازها 
و درخواست های مردمی صورت می گیرد که علاوه بر پیگیری و 
به شکل دقیق تر مورد  رفع درخواست های مردمی ظرفیت محلات 

رصد قرار خواهد گرفت.
ترابی عضو شورای اسلامی شهر شیراز:در راستای رضایت مردم از 

هیچ کوششی دریغ نخواهیم کرد
عضو شورای اسلامی شهر شیراز درحاشیه این بازدید با بیان اینکه 
تمام امکانات را درراستای جلب اعتماد و رضایت مردم استفاده کنیم 
تصریح کرد: رفع و پیگیری درخواست ها و مسائل شهروندان یکی 
از وظایف اصلی مسئولان است و آنچه که در توان داریم باید برای 

حل مشکلات آنها بکار بگیریم.
نیز  شهر  اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
گفت: این بازدیدها شروع اتفاقات خوب در محلات منطقه است که 

جای تقدیر خواهد داشت.
در  منطقه  شهرداری  طرف  از  لازم  تمهیدات  لحاظ  با  افزود:  وی 
و  مشکلات  حل  پیگیر  جد  به  مردمی  مطالبات  و  نیاز  رفع  جهت 

درخواست های شهروندان در کنار منطقه خواهم بود.
براساس این گزارش ترابی عضو شورای اسلامی شهر شیراز و ناظر 
منطقه یک و شهردار منطقه به منظور بررسی نیازها و درخواست های 
مردمی، به همراه جمعی از یاوران شورا، مردم محله کسبه و دیگر 

مسئولان شهرداری منطقه از محله محمودیه بازدید کردند.
مدیرعامل هلال احمر استان فارس در پاسخ به سؤال خبرنگار 

روزنامه طلوع خبر داد؛

 در سال جاری به دنبال جذب اعتبار 
ملی برای احداث آشیانه بالگرد جمعیت 

هلال احمر استان فارس


